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PROTOKÓŁ NR 48/2022 

z XLVIII Sesji Rady Miejskiej w Piwnicznej-Zdroju 

z dnia 11 lipca 2022 r. 

 

XLVIII Sesja Rady Miejskiej w Piwnicznej-Zdroju zwołana została na podstawie art. 

20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2022 r. poz. 559 

na wniosek Burmistrza Piwnicznej-Zdroju, odbyła się w dniu 11 lipca 2022 r. o godz. 9.30  

w sali narad Urzędu Miejskiego. W Sesji uczestniczyło 13 radnych, nieobecny Łukasz Ma-

ślanka. Sesję prowadził Adam Musialski – Przewodniczący Rady Miejskiej. 

 

CZĘŚĆ I – WSTĘPNA 

 

Ad. 1. Otwarcie obrad sesji.  

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady 

Dokonał otwarcia obrad XLVIII Sesji Rady Miejskiej w Piwnicznej-Zdroju, która zwołana 

została na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym 

(Dz. U. z 2022 r. poz. 559) na wniosek Burmistrza Piwnicznej-Zdroju. Poinformował, że na 

podstawie art. 20 ust. 1 b ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym Sesje 

Rady Miejskiej w Piwnicznej-Zdroju są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń reje-

strujących obraz i dźwięk. Powiedział, że udział w obradach oznacza akceptację przetwarza-

nia danych osobowych w postaci utrwalenia swojego i wizerunku i głosu, klauzula dotycząca 

przetwarzania danych osobowych znajduje się na drzwiach wejściowych do sali obrad. Zwró-

cił uwagę, że w związku z obowiązkiem transkrypcji obrad Sesji nie ma możliwości wypo-

wiadania się bez użycia mikrofonu. Każda wypowiedź musi być bezpośrednio kierowana do 

mikrofonu, w danym momencie może wypowiadać się tylko jedna osoba. Poprosił o niewłą-

czanie się do wypowiedzi innych osób, ponieważ powoduje to zaburzenie czystości głosu,  

a co za tym idzie nierzetelną transkrypcję wypowiedzi. Poinformował, że radni, pan Bur-

mistrz oraz pani Skarbnik korzystają z mikrofonów znajdujących się na stołach, natomiast 

pozostałe osoby prosi o podchodzenie do mównicy. Przypomniał również o przepisach  

o ochronie danych osobowych i nieużywaniu nazwisk osób nie niebędących osobami publicz-

nymi. Poprosił o stosowanie się do powyższych uwag. Odczytał proponowany porządek ob-

rad Sesji.  

 

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad.  

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Poprosił o naciśnięcie przycisku i podniesienie ręki. Poinformował, że na Sesji obecnych jest 

13 radnych, w związku z powyższym Rada może podejmować prawomocne uchwały. 

 

CZĘŚĆ II – PODJĘCIE UCHWAŁ  

 

Ad. 1. Uchwała w sprawie zmiany w budżecie i zmiany uchwały budżetowej Miasta  

i Gminy Piwniczna-Zdrój na rok 2022.  

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

UCHWAŁA NR XLVIII/407/2022 – przyjęto jednogłośnie tj. 13 – za (protokół z imien-

nego głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 
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Ad. 2. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

PiwnicznaZdrój.  

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

UCHWAŁA NR XLVIII/408/2022 – przyjęto jednogłośnie tj. 13 – za (protokół z imien-

nego głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 3. Uchwała w sprawie udzielenia dotacji celowej z budżetu Miasta i Gminy Piwnicz-

na-Zdrój dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Piwnicznej-Zdroju na dofinansowanie do 

zakupu ciężkiego samochodu ratowniczo-gaśniczego.  

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

UCHWAŁA NR XLVIII/409/2022 – przyjęto jednogłośnie tj. 13 – za (protokół z imien-

nego głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

Lech Maślanka – Radny  

Powiedział, że po raz kolejny apeluje do bractwa strażackiego, aby wspólnie razem starali się 

o te sprzęty, ponieważ trochę serce go boli, że była możliwość kupienia auta strażackiego 

kiedyś za poprzedniej kadencji za 100 tys. zł, a kupiono za 200 tys. zł. Zwrócił uwagę, że 

gdyby dodatkowo postarano się w tamtym czasie o dwa kolejne samochody, to nie kosztowa-

łyby one 1,2 mln zł, tylko może by kosztowały 700 tys. zł, dlatego apeluje jeszcze raz i prosi, 

że jeśli wiadomo, iż jakiś sprzęt zbliża się jego koniec użytkowania, bo po prostu samochody 

się zniszczyły tak, że nie jest się w stanie ich użytkować to, aby nie zgłaszać na ostatnią chwi-

lę, tylko rok, czy dwa wcześniej apelować, żeby można było wyszukać najlepszych dofinan-

sowań. Stwierdził, że gdyby się dwa lata wcześniej o te samochody starano, być może koszt 

zakupu byłby dużo mniejszy, a zaoszczędzone pieniądze można było przeznaczyć również na 

rozwój straży. Powiedział, że o to jeszcze raz apeluje, bo nie podoba mu się, że radni są po-

stawieni pod murem i muszą na ostatnią chwilę zagłosować za kupnem drogich samochodów 

dla straży. Zwrócił uwagę, że apeluje nie tylko do straży, ale również innych instytucji o takie 

przedstawienie sprawy, że szuka się oszczędności wcześniej, a nie stawia wszystko na ostat-

nią kropkę, bo to jest nie w porządku wobec radnych, mieszkańców, którym się należy bez-

pieczeństwo i pozostałych instytucji również. 

 

Ad. 4. Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr XLII/328/2022 z dnia 25 stycznia 2022 r. 

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 r. 

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

UCHWAŁA NR XLVIII/410/2022 – przyjęto jednogłośnie tj. 13 – za (protokół z imien-

nego głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 
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Lech Maślanka – Radny  

Powiedział, że apeluje jeszcze, ponieważ jest problem z transportem mieszkańców i nie dzia-

łają połączenia autobusowe na Kokuszce i na Wierchomli też, są jakieś ograniczenia w trans-

porcie, więc prosi jeszcze raz Burmistrza, aby przyglądnął się tej sprawie, być może uda się 

jakieś inne rozwiązania w tej sprawie załatwić, a nie tylko z przewoźnikami, którzy dominują 

na tym terenie, może z innymi uda się nawiązać nić porozumienia.  

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Zapytał, czy pan Komendant chciałby coś powiedzieć. Zwrócił uwagę, że robi wyjątek, bo 

program został zaproponowany przez Burmistrza i nie powinien dokonywać żadnych zmian 

bez zgody wnioskodawcy. 

 

Czesław Tomaszewski – Komendant Miejsko-Gminny OSP  

Powiedział, że w związku z tym, że nie ma Prezesa jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej  

w Piwnicznej-Zdroju w imieniu zarządu tej jednostki, jak również wszystkich strażaków 

chciałby serdecznie podziękować za przychylność w głosowaniu. Stwierdził, że z pewnością 

ten pojazd, kiedy już zdąży się doprowadzić projekt do końca, co będzie pewnie pod koniec 

bieżącego roku i jak zostanie włączony do podziału bojowego, z pewnością będzie służył dla 

zwiększenia bezpieczeństwa wszystkich mieszkańców, a nie tylko dla strażaków, jak to często 

się mówi. Powiedział, że nawiązując do słów pana Radnego, już wielokrotnie rozmawiali na 

ten temat i przyjął to do wiadomości, ale nie wszystko wydaje się takie proste, jak się ocenia 

teraz z perspektywy dwóch, trzech lat wstecz, kiedy mieli trudności z pozyskaniem pieniędzy 

dla zakupu jednego pojazdu i to na wiele korzystniejszej składance finansowej. Stwierdził, że 

trzeba sobie zdawać sprawę, że nie na wszystko tych pieniędzy wystarcza, pewnie, że fajnie 

byłoby kupić od razu dla każdej jednostki po nowym samochodzie, ale jest to nierealne, nie 

mniej jednak wezmą to pod uwagę przy planowaniu następnych innych, poważniejszych in-

westycji. 

 

Mariusz Lis – Radny  

Zgłosił chęć wypowiedzi.  

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Zwrócił uwagę, że to był tylko wyjątek, ponieważ to było podziękowanie. 

 

Mariusz Lis – Radny  

Powiedział, że jeden Radny może gadać, a drugi nie.  

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Udzielił głosu.  

 

Mariusz Lis – Radny  

Zwrócił uwagę, że nie wie, czy pan Przewodniczący prawą stronę bardziej preferuje, czy le-

wą, ponieważ on podnosi rękę w sprawie Zubrzyka i nie może się wypowiedzieć. Odnosząc 

się do tego, co powiedział pan Radny Maślanka stwierdził, że zawsze była współpraca ze 

strażakami, zawsze znajdowało się lepsze rozwiązania, z resztą był wyszukany też samochód 

dla Kosarzysk i uważa, że był to bardzo dobry zakup i wspólnie sprawdzali ten wóz i na ile 

środki pozwalały tak to funkcjonowało. Stwierdził, że jest to zupełnie niezasadna uwaga ze 

strony pana Radnego, jeżeli chodzi o strażaków, ale zgadza się z tym, że trzeba zawsze zna-

leźć taką finansową składankę, żeby to wyszło jak najtaniej. Powiedział, że w poprzedniej 
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kadencji również tak było i samochód używany również można kupić w dobrych pieniądzach, 

który sprawdza się w tym terenie.  

 

Włodzimierz Źrałka – Radny  

Stwierdził, że jest to niemożliwe.  

 

Mariusz Lis – Radny  

Zapytał, dlaczego wtedy z panem Musialskim jeździli.  

 

Włodzimierz Źrałka – Radny  

Powiedział, że była ostatnia chwila.  

 

Mariusz Lis – Radny  

Potwierdził, że była ostatnia chwila, ale pan Komendant powiedział, że sytuacja się zmienia. 

Stwierdził, że dziś jest tak, co nie znaczy, że za rok czy za dwa lata taki montaż finansowy 

będzie możliwy, bo są zupełnie inne rozwiązania, inne dofinansowania, więc tak jak pan Ko-

mendant powiedział to nie jest takie proste. 

 

Lech Maślanka – Radny  

Powiedział, że chciałby zauważyć, iż w poprzednich latach były dużo lepsze możliwości do-

finansowania do samochodów i ma trochę żal, że wtedy o te samochody nikt nie chodził, nikt 

nie zgłaszał i że kupiono tylko jeden. 

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Powiedział, że zakupy są uzależnione od kondycji finansowej gminy i gdyby dało się przewi-

dzieć, że za 2 czy 3 lata będzie gorzej, to na pewno by się sprężyli i kupili te samochody. 

Stwierdził, że jeszcze w ubiegłym roku były inne warunki, na dzień dzisiejszy są inne warun-

ki i niestety należy przystać do tych nowych warunków. Zwrócił uwagę, że ceny wszelkiego 

rodzaju produktów wzrosły w tym m.in. samochodów, nawet samochodów osobowych nie ma 

w tej chwili na rynku, jest problem z dostępem, a tym bardziej do samochodów specjalistycz-

nych jakimi są samochody pożarnicze.  

 

CZĘŚĆ III – KOŃCOWA 

  

Ad. 1. Zakończenie obrad sesji. 

 

Adam Musialski – Przewodniczący Rady  

Podziękował wszystkim za uwagę. Zakończył obrady.  

 

Na tym zakończono obrady XLVIII Sesji Rady Miejskiej w Piwnicznej-Zdroju. 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała 

Magdalena Nieć 

 


